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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - COMISSIÓ DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC EL DIA
19 D'ABRIL DE 2018

En la Sala de Comissions II, pati B, 2n pis de l'edifici de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la
ciutat de València, sent les deu hores i cinc minuts, del dia dènou d'abril de dos mil díhuit, davall
la presidència de la Sra. M. Pilar Soriano Rodríguez, es reunix en sessió ordinària, la Comissió de
Medi Ambient i Canvi Climàtic, amb l'assistència dels components d'esta, Sr. Roberto Jaramillo
Martínez, Sra. M. Àngels Ramón-Llin Martínez, Sr. Sergi Campillo Fernández, Sr. Vicent Sarriá
Morell i Sr. José M. Bravo Plana-Sala, i actua com a Secretari, per delegació del secretari general
i del Ple, el Sr. Hilario Llavador Cisternes.

Excusa la seua assistència la Sra. Lourdes Bernal Sanchis.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords. 
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 19 D'ABRIL DE 2018 2

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l’acta de la Sessió anterior de data 22 de març de 2018.

Pregunta la Sra. Presidenta si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 22 de març de 2018, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, queda aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit en
l'article 91 del ROF. 

2 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02310-2017-000115-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
SERVICI DE POBLES DE VALÈNCIA. Proposa l'aprovació definitiva del Reglament del
Consell Alimentari Municipal.

DEBAT

La Sra. Presidenta explica les raons per les quals no s'han estimat les úniques dues
al·legacions que no s'han aceptat. Informa que la resta s'han acceptat.

VOTACIÓ

Se sotmet la proposta a votació i s'aprova per unanimitat, elevar al Ple el següent dictamen.

ACORD 

"ANTECEDENTS

1. Per acord de la Junta de Govern Local de l’Ajuntament de València de 7/7/2017
s’aprova el projecte de “Reglament del Consell Alimentari Municipal” de València.

2. El Ple de l’ajuntament aprovà inicialment el dia 21 de desembre de 2017 el nou text del
Reglament el qual recollia les emenes presentades pels grups municipals.

3. L’esmentat text fou publicat en el BOP amb data 17/01/2018 per acomplir amb el
període d’exposició pública, transcorregut el qual s’han presentat per registre d’entrada dos
al·legacions la primera provinent de la Federación Empresarial de Hostelería de Valencia
instància núm. I-00113-2018-1222 i la segona de l’associació Tyrius instància núm.
I-00118-2018-8428.

4. S’emet informe motivat en relació a la inclusió o no de les al·legacions presentades al
text del Reglament: s’incorporen les esmenes acceptades al text definitiu, i s’informen
desfavorablement les referides a l’article 7 presentada per la Federación Empresarial de

 i a l’article 15.2-últim paràgraf presentada per l’associació Tyrius.Hostelería de Valencia

5. S’eleva proposta d’acord per al seu dictamen a la Comissió Informativa de Medi
Ambient, amb informe previ de l’Assessoria Jurídica Municipal i, en el seu cas, s’eleva a
l’Ajuntament Ple per a l’aprovació inicial del Reglament.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 19 D'ABRIL DE 2018 3

FONAMENTS DE DRET

1. Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local (LRBRL), art. 4.1:
potestat reglamentària i d'autoorganització de l'Administració local.

2. LRBRL (art. 70 bis.1), i Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local
de la Comunitat Valenciana (art. 141.1): creació pels Ajuntaments dels òrgans adequats per a
l'efectiva participació dels veïns en els assumptes de la vida pública local.

3. Reglament de Transparència i Participació Ciutadana de l’Ajuntament de València
(Butlletí Oficial de la Província d'1 de desembre de 2015). Article 79 i altes. Regula els consells
sectorials com òrgans de participació de caràcter consultiu que canalitzen la participació dels
veïns i les veïnes en l'actuació municipal amb la finalitat de facilitar assessorament i consulta als
que tenen responsabilitat de les diferents àrees d'actuació municipal.

4. LRBRL (arts. 49 i 70.2): Dins del procediment per la aprovació de les ordenances
municipals, s'estableix com a requisit per la seua entrada en vigor la publicació del seu text
íntegre al Butlletí Oficial de la Província. Preceptes desenvolupats al Reglament Orgànic del Ple
de l'Ajuntament de València (arts. 107 a 114), aprovat per acord de Ple de 30/9/2011 (publicació
al BOP 14/10/2011).

5. Reglament Orgànic de Govern i Administració de l'Ajuntament de València (art. 69.2.a),
aprovat per acord de Ple de 29/12/2006: exigeix per l'elaboració d'Ordenances i Disposicions,
l'emissió d'Informe previ de l'Assessoria Jurídica Municipal.

6. LRBRL (arts. 123.1.d, 123.2 i 127.1): La competència per l'aprovació del projecte de
Reglament correspon a la Junta de Govern Local. La competència per l'aprovació i modificació
de reglaments de naturalesa orgànica (inclosos òrgans complementaris i de participació
ciutadana) correspon al Ple.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: 

Primer. Estimar les al·legacions presentades al text aprovat inicialment del “Reglament del
Consell Alimentari Municipal”, a excepció de les referides a l’article 7 presentada per la 

 i a l’article 15.2-últim paràgraf presentadaFederación Empresarial de Hostelería de Valencia
per l’associació Tyrius”.

Segon. Aprovar definitivament el Reglament del Consell Alimentari Municipal de
València, en els termes següents:
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“REGLAMENT DEL CONSELL ALIMENTARI MUNICIPAL 

 

PREÀMBUL 

A escala global, les relacions entre l'agricultura, l'alimentació i les ciutats es troben 

ara en el centre de transformacions profundes. El creixement continu de la població i 

la seua ràpida urbanització, la perspectiva d'una reducció dels recursos productius 

primaris - per exemple, el sòl, l'aigua, la biodiversitat - i la qüestió de l'accés a ells; els 

processos de creixent concentració econòmica que, juntament amb la globalització, 

tornen a dibuixar la geografia de la producció i el consum en l’àmbit alimentari, 

proposen a les instàncies internacionals, als governs nacionals i locals nous 

desafiaments relatius a la creació de “sistemes alimentaris sostenibles i resilients que 

siguen capaços d'alimentar la ciutadania de les àrees urbanes de manera saludable, 

justa, equitativa i sostenible”. 

D'altra banda, l'horta de València amb els seus Pobles és l'espai agrícola que ha 

actuat com a motor econòmic de la ciutat de València i municipis adjacents des 

d'època medieval fins al primer terç del segle XX. Es tracta d'un paisatge agrari que 

ha experimentat una evolució estructural, funcional i morfològica com a conseqüència 

dels canvis econòmics, polítics i socials esdevinguts al llarg de la història de la ciutat 

de València. En este sentit, l'horta de València i els seus Pobles  com a paisatge rural 

i espai de producció d'aliments dedicats a alimentar l'àrea urbana adjacent està 

veient-se greument compromesa i desdibuixada com a conseqüència del 

desenvolupament urbà de l'àrea metropolitana de València. 

L'horta ha reduït la seua extensió i ha deixat d'actuar com un espai agrícola funcional. 

El seu patrimoni històrico-cultural ha patit, i seguix experimentant, una accelerada 

degradació, mentre que la pressió urbanística no sembla detindre’s. 

L'Ajuntament de València és conscient que els reptes globals relatius a l'alimentació i 

la recuperació de l'espai funcional de l'horta de València, els Pobles i l'Albufera, 

tenen arrels comuns, així com solucions possibles per a respondre de manera eficaç, 

unívoca i seriosa a tots dos desafiaments.  

L'exemple de ciutats com Toronto, Vancouver, Nova York o Bristol està afavorint la 

multiplicació d'estratègies alimentàries urbanes, integrades i territorialitzades, amb 

capacitat per a unir en un sistema coordinat dimensions, agents i polítiques del sector 

agroalimentari amb l'objectiu de construir una visió sistèmica i compartida del sistema 

alimentari en equilibri amb el seu territori. 

D'acord amb la FAO, l'Ajuntament de València és conscient que una condició clau 

per a l'èxit d'estes estratègies consistix en promoure la participació a escala local, 

amb la finalitat de permetre que totes les parts interessades (de la producció fins al 

consum) arriben a un diagnòstic conjunt, introduint millores per a reconstruir els 

sistemes alimentaris locals i proposant innovacions socials per tal de respondre de 
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manera eficaç als desafiaments enumerats, que es traduïsquen en polítiques 

afavoridores d'un ús més transparent i responsable dels recursos. 

Per este motiu, en 2015 l'Ajuntament de València va signar el Pacte de Polítiques 

Alimentàries Urbanes de Milà, juntament amb més de cent ciutats de tot el món, amb 

l'objectiu d'avançar cap a sistemes alimentaris més justos, saludables, sostenibles i 

inclusius. En este context, des de la Regidoria d'Agricultura, Horta i Pobles de 

València s'ha establit com a eix prioritari d'acció generar una nova governança 

alimentària local i dotar la ciutat de València d'un Consell Alimentari Municipal. 

El present Reglament s'ajusta als principis de bona regulació continguts en l'article 

129 de la Llei 39/2015 d'1 d'octubre, del Procediment Administratiu Comú de les 

Administracions Públiques, principis de necessitat, eficàcia, proporcionalitat, 

seguretat jurídica, transparència i eficiència, en tant que la mateixa perseguix un 

interés general al pretendre formalitzar un espai de participació al voltant de les 

polítiques alimentàries municipals, no hi ha cap alternativa menys restrictiva de drets, 

resulta coherent amb l'ordenament jurídic i no introduïx noves càrregues 

administratives. 

De la mateixa manera queden determinats en este preàmbul els objectius que 

perseguix este Reglament. 

 

 

 

CAPÍTOL I. Disposicions generals 

Article 1. Naturalesa del Consell Alimentari Municipal. Òrgan complementari de 

caràcter sectorial 

El Consell Alimentari Municipal de la Ciutat de València és un òrgan col·legiat 

d’informació, consultiu i de participació i representació en matèria d’alimentació amb 

capacitat per a l’adopció d’acords d’iniciativa i proposta i es regirà per l'ordenament 

jurídic i competències de la Corporació Local. 

L'àmbit de treball del Consell inclourà el sistema agroalimentari en totes les seues 

accepcions, i comprendrà les dimensions verticals que implica este concepte 

(producció, transformació, transport, distribució, venda i consum), així com les 

dimensions horitzontals relacionades amb justícia social, educació, salut, 

democràcia, ecologia i respecte pel medi ambient. 

Serà un òrgan complementari de l'organització de l'Ajuntament, i tindrà caràcter 

sectorial, ja que la seua actuació es referix a un aspecte o àmbit determinat de 

l'activitat municipal. Concretament, es tracta d'un Consell sectorial dels previstos en 

l'article 79 del Reglament de transparència i participació ciutadana de l’Ajuntament de 

València (Butlletí Oficial de la Província d'1 de desembre de 2015) i en la legislació 

local vigent. 
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Article 2. Àmbit d’actuació i mitjans 

L'àmbit territorial d'actuació del Consell Alimentari Municipal és el corresponent a 

l'àmbit municipal de l'Ajuntament de València, si bé amb l'objectiu de donar 

coherència a una política alimentària territorialitzada els i les agents i participants dins 

del Consell Alimentari Municipal podran estar operant fora de l'àmbit municipal. Açò 

resulta d'especial rellevància atesa la mateixa relació entre la ciutat de València i el 

seu espai productiu més immediat, l'horta, els Pobles de València i l'Albufera que 

abasta el conjunt de l'àrea metropolitana. 

 Al Consell se li facilitarà espai en la dependència municipal que es determine, i es 

dotarà dels mitjans humans, materials i funcionals necessaris per a la consecució 

dels seus objectius i per al seu adequat funcionament. 

Article 3. Adscripció 

El Consell Alimentari Municipal quedarà adscrit a la regidoria que assumisca les 

competències d'agricultura. 

Article 4. Principis rectors d'actuació 

Seran principis rectors de la seua actuació els següents:  

a) L'objectivitat, veracitat i imparcialitat de les seues informacions i propostes.  

b) El respecte a la llibertat d'expressió i de pensament.  

c) Garantir que les persones representats d'associacions ho siguen per elecció 

democràtica, en funció del estatuts de cada entitat. 

d) Atendre, des d'una perspectiva de gènere, els treballs i processos que fan 

possible un sistema agroalimentari just per a hòmens i dones.  

e) Prendre la diversitat i transversalitat com un principi per a la participació; es 

tractarà d'estimular la participació de les parts interessades amb més dificultats 

per a fer-se escoltar. 

f) Respectar i comprometre's amb els valors arreplegats en la Carta de Principis del 

Consell Alimentari Municipal, la qual s'elaborarà de forma participativa amb la 

ciutadania una vegada constituït. 

g) Comprometre's amb els acords del Pacte de Polítiques Alimentàries Urbanes de 

Milà i, de manera especial, amb l'impuls de les accions definides en el seu Marc 

Estratègic d'Acció. 

Article 5. Objectius del Consell Alimentari Municipal 

Els objectius del Consell són: 

a) Treballar per a desenvolupar un sistema alimentari local sostenible, inclusiu, 

resilient, segur i diversificat, per a assegurar menjar sa, culturalment adaptat, 
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accessible i universal en un marc d'acció basat en els drets i fomentant la 

transició alimentària cap a models productius agroecològics, amb la finalitat de 

reduir els desaprofitaments d'aliments i preservar la biodiversitat i, al mateix 

temps, mitigar i adaptar-se a l'efecte del canvi climàtic. 

b) Propiciar la participació activa de la ciutadania en el desenvolupament de 

polítiques públiques, plans i normes que afavorisquen la creació d'un sistema 

alimentari més sostenible. 

c) Desenvolupar propostes integrals per a crear un sistema agroalimentari local 

sostenible i just treballant de forma coordinada amb diferents agents (sector 

públic, privat i societat civil), sectors empresarials (producció, consum, distribució, 

restauració, transformació, etc.) i àrees de les administracions locals involucrades 

en el sistema alimentari (salut, medi ambient, democràcia, economia, cultura, 

benestar social, etc.) en el context de la Unió Europea. 

d) Avaluar l'activitat del Consell anualment en relació amb el Marc Estratègic d'Acció 

del Pacte de Milà. Esta avaluació inclou identificar una acció o àrea específica del 

Marc Estratègic d'Acció on ens comprometem a treballar durant l'any següent per 

a avançar amb el compromís de desenvolupar un sistema alimentari sostenible, 

inclusiu, resilient, segur i diversificat per a la ciutat de València. 

e) Promoure la participació de persones expertes en la matèria. 

Article 6. Funcions del Consell Alimentari Municipal 

Són funcions del Consell: 

a) Assessorar sobre les polítiques relacionades amb l'alimentació a l'Ajuntament de 

València. 

b) Proposar les prioritats i criteris que han de regir els plans d'actuació en matèria 

d'alimentació de l'Ajuntament de València, i vetlar per la seua qualitat, eficàcia i 

transparència i implementació. 

c) Proposar l'elaboració d'estudis en les matèries relacionades amb l'alimentació que 

puguen resultar prioritàries per a la planificació d'actuacions municipals. 

d) Proposar programes i campanyes de sensibilització dirigides al conjunt de la 

ciutadania o a col·lectius específics identificats per a la generació d'una nova 

cultura alimentària fonamentada en els principis que regixen el Consell. 

e) Facilitar actuacions que promoguen la coherència de la resta de polítiques 

municipals amb els objectius del Consell. 

f) Potenciar la coordinació entre les institucions, les administracions públiques i les 

entitats de la societat civil, el teixit empresarial i sindical i les universitats que 

actuen en el camp de l'alimentació. 

g) Pronunciar-se sobre els avantprojectes dels reglaments i ordenances municipals 

que es referisquen a l'àmbit d'actuació del Consell. 
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h) Ser un espai de difusió i efecte multiplicador de les polítiques alimentàries locals 

informant la ciutadania i entitats ciutadanes i motivant-les a la participació. 

i) Informar periòdicament la ciutadania de la labor desenvolupada pel Consell. 

j) Plantejar totes les iniciatives i propostes d'avaluació de la realitat agroalimentària 

del municipi que estime oportunes per a la millora de les polítiques alimentàries 

locals. 

k) Col·laborar amb les administracions en l’aplicació de mesures que impulsen la 

creació i el manteniment de l’ocupació en l’àmbit agroalimentari local. 

 

 

 

CAPÍTOL II. Composició del Consell 

Article 7. Composició del Consell 

1. Podran formar part com a membres de ple dret del Consell Alimentari Municipal 

amb veu i vot: 

a) Una persona representant designada per cada grup polític integrant de la 

corporació municipal.  

b) Entitats sense ànim de lucre i que estiguen inscrites en algun dels registres 

de participació ciutadana existents, amb trajectòria en l'àmbit municipal i en algun 

àmbit del sistema alimentari.  

c) Federacions o agrupacions, amb entitat jurídica pròpia, relacionades amb el 

sistema agroalimentari local, sempre que estiguen declarades com a entitats 

sense ànim de lucre i que estiguen inscrites en algun dels registres de participació 

ciutadana existents. Estes entitats hauran de presentar, a més de la sol·licitud 

formal, una relació de les entitats que en formen part. 

d) Una persona representant de la Federació d’Associacions de Veïns de 

Valencia. 

e) Xarxes o estructures de coordinació sense entitat jurídica pròpia. En este 

cas caldrà aportar, a més de la relació de les entitats que en formen part, els 

documents de declaració expressa de cada entitat de formar part de la xarxa 

corresponent. Per tal de poder representar en la Comissió Permanent les xarxes 

esmentades, les entitats que hagen d'exercir eixa representativitat hauran de 

presentar document amb la voluntat expressa de fer-ho. 

f) Una representació de la Direcció General de Salut Pública, que pertany a la 

conselleria competent en matèria de salut de la Generalitat Valenciana. 

g) Una representació de la Direcció General amb competència en la Producció 

Agrària i en el Control de la Qualitat Agroalimentària. 
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h) Una persona representant de cadascuna de les regidories amb 

competències en Agricultura, Comerç i Mercats i Sanitat. 

i) Una representació del Consell Agrari Municipal. 

j) Representants dels sindicats que realitzen activitats específiques en l'àmbit 

de l'alimentació bé de forma directa, bé a través de les seues pròpies fundacions. 

k) Representants de col·legis professionals que realitzen activitats específiques 

dins de l'àmbit de l'alimentació. 

l) Representants de les universitats amb seu al territori municipal. 

m) Representants d'organitzacions de consumidors i usuaris. 

n) Representants de les Organitzacions Agràries Valencianes. 

Cadascuna de les entitats descrites en els punts c) i e) d'este article tindrà una única 

representació com a membre del Consell. Si es tracta d'una coordinadora, agrupació 

o federació d’associacions, hi haurà una sola representació de totes les entitats que 

la componen. 

2. Podran formar part del Consell Alimentari Municipal amb veu però sense vot: 

Entitats o persones amb naturalesa observadora l'aportació de les quals puga 

resultar d'interés per al compliment de les seues funcions i que, en qualitat de 

persones invitades, acudisquen a les sessions amb veu però sense vot. 

En esta categoria de persones invitades, amb veu però sense vot (a les quals es fa 

referencia també a l’article 8.f), s'inclouran tant persones expertes en el sector 

específic de l'alimentació com professionals de les universitats, funcionariat 

municipal, que puguen assessorar i donar suport tècnic i contingut a membres del 

Consell. 

Esta participació requerirà l'aprovació del Ple del Consell per majoria simple a 

proposta de qualsevol membre del Consell. 

3. De manera puntual o temporal, podran participar en les sessions de treball o en 

altres estructures del Consell altres persones que per la seua experiència o 

implicació puguen resultar d'interés. Estes persones no tindran categoria de 

membres del Consell, tindran veu però no vot, i hauran de ser convidades de manera 

expressa per l'òrgan o l'estructura on hagen de participar. 

Article 8. Incorporació al Consell 

1. El procediment ordinari que han de dur a terme les entitats i xarxes que 

pretenguen la seua incorporació al Consell Alimentari Municipal consistirà a dirigir la 

seua sol·licitud, una vegada que s'haja constituït i hagen sigut triats el seus òrgans 

de govern, a la Presidència del Consell, a través de la Secretaria, a la qual hauran 

d'adjuntar la documentació necessària a l'efecte d'acreditar el compliment dels 

requisits d'entrada.  
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2. En este cas, les sol·licituds d'incorporació seran aprovades formalment pel Ple 

del Consell, a proposta de la Comissió Permanent, una vegada comprovat el 

compliment dels requisits exigits. El termini d’inscripció estarà obert indefinidament, i 

la Comissió Permanent podrà aprovar provisionalment l'entrada de noves entitats fins 

a la ratificació definitiva per part del Ple. 

3.  D’esta manera, el procediment habitual que s'ha de seguir per a l'admissió 

d'una entitat o xarxa en el Consell haurà de seguir els passos següents:  

a) Sol·licitud d'incorporació per mitjà d'escrit dirigit a la Presidència, a través de la 

Secretaria del Consell, en què es designa representant titular i suplent. 

b) Aportació d'estatuts de l'entitat de què es tracte, amb acreditació d’inscripció en 

el registre corresponent. 

c) Aportació de la memòria d'activitats (incloent-hi la justificació de trajectòria en 

el municipi) de l'associació, federació o xarxa corresponent a un dels dos anys 

anteriors a la sol·licitud d'incorporació al Consell. La memòria presentada haurà 

de tindre una coherència i correspondència almenys amb una de les línies 

estratègiques del Pacte de Polítiques Alimentàries de Milà subscrit per 

l'Ajuntament de València en 2015. 

d) Firma de compromís amb els Principis Rectors del Consell Alimentari Municipal 

i el Pacte de Polítiques Alimentàries de Milà subscrita per l'Ajuntament de 

València en 2015. 

e) Qualsevol modificació posterior de les dades aportades haurà de notificar-se a 

la Secretaria del Consell dins del mes següent a la data en què es produïsca.  

f) La Secretaria del Consell comprovarà la concurrència dels requisits mencionats 

i en donarà compte a la Presidència per a la seua incorporació a l'ordre del dia 

de la Comissió Permanent, la qual formularà la proposta d'acord corresponent 

en la sessió plenària següent del Consell, en un d'estos sentits: 

- Admissió de l'entitat o xarxa com a membre del Consell Alimentari 

Municipal.  

- Admissió de l'entitat al Consell en qualitat d'observadora, atés que no 

acredita prou la seua activitat al llarg de l'exercici anterior; passarà a 

formar part com a membre del ple dret una vegada que transcórrega el 

període requerit. 

- Desestimació de la sol·licitud, que haurà de ser motivada. 

En tot cas, excepcionalment, la primera sessió del Consell Alimentari Municipal, una 

vegada aprovat el seu reglament pel Ple de l'Ajuntament, tindrà com a components 

del Ple del Consell totes les entitats la documentació de les quals haja sigut 

presentada i validada amb antelació a esta primera reunió, pel fet de complir els 

requisits exigits per a la incorporació a este. La comprovació del compliment dels 

requisits exigits la realitzarà una comissió prèviament constituïda a este efecte per 
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representants municipals i de les entitats de la societat civil amb contrastada 

experiència en matèria d’alimentació i sostenibilitat, invitats de la Presidència, i els 

seus resultats seran remesos a la Secretaria del Consell per a la validació. En 

conseqüència, la primera sessió del Consell tindrà caràcter excepcional, que es 

justifica pel caràcter constituent de la sessió inicial, en què es triaran els òrgans de 

govern del Consell. 

Article 9. Pèrdua de la condició de membre del Consell 

1. Perdrà la condició de membre del Consell l'entitat que incórrega en qualsevol de 

les causes següents: 

i) Voluntat pròpia. 

ii) Dissolució de l'entitat. 

iii) Pèrdua d’algun del requisits exigits per a poder formar part del Consell. 

iv) Absència injustificada de la seua representació en dos reunions ordinàries 

consecutives del Ple. 

v) Incompliment reiterat del reglament i normativa interna del Consell o dels 

acords dels seus òrgans de govern el qual haurà de ser apreciat 

motivadament pel Ple, per acord, com a mínim, de les dos terceres parts de 

membres del Ple amb dret a vot. 

 

2. El cessament com a membre del Consell serà acordat pel Ple de manera motivada 

i per majoria de dos terços del membres del Ple amb dret a vot, per mitjà de votació 

secreta, a proposta de la Comissió Permanent, una vegada tramitat el procediment 

oportú, en què haurà de donar-se audiència a l'entitat. 

3. Les entitats o xarxes que siguen excloses del Ple per qualsevol dels motius 

assenyalats no podran tornar a sol·licitar novament la seua incorporació fins que 

passe un any des del moment de la seua exclusió efectiva.  

 

 

 

CAPÍTOL III. Òrgans de govern 

Article 10. Estructura del Consell 

El Consell Alimentari Municipal està constituït per:  

a) Ple del Consell. Com a òrgan suprem del Consell Alimentari Municipal. 

b) Presidència. La qual ostentarà la representació del Consell Alimentari Municipal. 
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c) Vicepresidència. Podrà substituir en les seues funcions a la Presidència quan així 

estiga determinat reglamentàriament. 

d) Secretaria. Vetlarà per la legalitat formal i material de les actuacions de l'òrgan 

col·legiat, certificarà les actuacions del mateix i garantirà que els procediments i 

regles de constitució i adopció d'acords són respectades.  

e) Comissió Permanent. Com a òrgan encarregat de la gestió ordinària i de 

l'elaboració de dictàmens, propostes i informes sobre les matèries que són 

competència del Ple. 

f) Grups de treball. Com a òrgans d'estudi, anàlisi, debat i elaboració de propostes 

que tenen com a funció possibilitar que el Consell puga complir les funcions que li 

són pròpies. 

Article 11. Competències del Ple 

A més de les funcions atribuïbles amb caràcter general al Consell i que estan 

definides en l'article 6 d’este reglament, el Ple té com a competències específiques: 

a) Nomenar i revocar, per majoria absoluta, les persones membres de la Comissió 

Permanent que actuen en representació de les entitats no institucionals que 

formen part del Consell. 

b) Nomenar la Vicepresidència del Consell mitjançant majoria absoluta. 

c) Aprovar i avaluar la gestió de la Comissió Permanent i dels grups de treball. 

d) Deliberar i decidir sobre els informes, dictàmens i propostes que li siguen 

sotmesos a aprovació per la Comissió Permanent. 

e) Proposar a l'Ajuntament de València, per acord de la majoria absoluta de 

membres, la modificació d’este reglament. 

f) Supervisar i impulsar les labors de la resta d'òrgans del Consell. 

g) En els supòsits en què així siga requerit per algun òrgan institucional o quan així 

ho considere d'ofici, el Ple del Consell podrà emetre dictàmens sobre qüestions 

concretes, informar sobre plans, programes, projectes o qualsevol altra actuació 

que puga afectar les funcions pròpies del Consell. 

h) Aprovar la sol·licitud d'incorporació de noves entitats, així com l'expulsió de les ja 

incorporades, de la manera que es determina en els articles 8 i 9 d'este 

reglament. 

i) Reunir, en sessió ordinària o extraordinària, totes les persones considerades 

membres del Consell i les entitats observadores i persones invitades. 

j) La creació de grups de treball amb caràcter estable. 

Article 12. Funcionament del Ple del Consell 
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1. El Ple es reunirà amb caràcter ordinari, com a mínim, una vegada per semestre. 

Amb este objectiu, la Secretària del Consell, amb instrucció prèvia de la Presidència, 

informarà almenys amb quinze dies naturals d'antelació sobre la convocatòria de la 

sessió ordinària. 

2. Es reunirà amb caràcter extraordinari quan així ho decidisca la Presidència o ho 

sol·licite la meitat de membres amb dret a vot en la Comissió Permanent, o la quarta 

part, almenys, del nombre total de membres del Consell, sense que cap membre 

puga sol·licitar més de tres anualment. Estes sessions extraordinàries es convocaran 

amb una antelació mínima de 7 dies naturals, i no es podran demorar més de quinze 

dies naturals des què va ser sol·licitada, sense que es puga incorporar l'assumpte a 

l’ordre del dia d’una sessió ordinària o d’una altra extraordinària si no ho autoritzen 

expressament les persones sol·licitants de la convocatòria. 

3. A la convocatòria de les sessions s'adjuntarà l'ordre del dia, en el qual figuraran els 

aspectes següents: 

a) Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior.  

b) Assumptes que cal debatre al llarg de la sessió.  

c) Torn obert de paraula. 

d) L'ordre del dia serà confeccionat amb els assumptes que considere oportuns 

incloure la Presidència del Consell i tots els altres que li siguen proposats per la 

Vicepresidència. També s'inclouran les propostes que trasllade la Comissió 

Permanent. Les propostes hauran de ser comunicades a la Presidència del 

Consell amb una antelació mínima de 30 dies naturals a la data prevista per a 

la celebració de les sessions ordinàries i 7 dies naturals abans per a les 

extraordinàries. 

e) La documentació íntegra dels assumptes inclosos en l'orde del dia que hagen 

de servir de base al debat i, si és el cas, votació, estarà a disposició (de 

manera física en la seu de la regidoria estipulada en l'article 3 i també en algun 

espai digital específic i accessible) de les entitats que componen el Consell i es 

remetrà juntament amb la convocatòria i l'orde del dia. La Secretaria del 

Consell, tant en les convocatòries, com en l'enviament d'actes de les sessions i 

documentació, impulsarà l'aplicació de les tècniques i mitjans informàtics i 

telemàtics. 

4. El quòrum per a la vàlida celebració de les sessions requerirà la presència 

almenys, d’un terç del nombre legal de membres amb dret a vot i de la Presidència i 

de la Secretaria o de les persones que les substituïsquen. 

5. Este quòrum s’haurà de mantindre durant tota la sessió. Si no s’aconseguix este 

quòrum es durà a terme una segona convocatòria, que tindrà lloc quinze minuts 

després de l’anterior, que podrà celebrar-se, qualsevol que siga el nombre 
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d’assistents, sempre que hi estiguen almenys, la Presidència, la Secretaria o les 

persones que les substituïsquen i un mínim de 5 membres. 

6. Els acords del Ple s'adoptaran per consens o, si no n'hi ha, per majoria simple, 

excepte en els supòsits següents, en què s'exigirà la majoria absoluta: 

-Per la introducció de modificacions en el Reglament del Consell Alimentari 

Municipal. 

-Per al cessament de membres del Consell. 

-Per al nomenament de la Vicepresidència. 

S'entén que hi concorre majoria absoluta quan el vots afirmatius són més de la meitat 

del nombre de membres, amb dret a vot, que conformen el Consell en cada moment. 

7. El vot és personal i indelegable i haurà de ser exercit per la persona, titular o 

suplent, que representa a l'entitat membre degudament acreditada davant de la 

Secretaria del Consell. No s’admetrà el vot per correu. 

8. El vot serà públic, excepte en allò referit a l'adopció d'acords sobre el cessament 

de membres del Consell. 

9. A les sessions del Ple podran assistir: 

Qualsevol persona membre del Consell, tant les referides en l'article 7.1 amb veu i 

vot com les referides en l'article 7.2 amb veu però sense vot. 

Així mateix també amb veu però sense dret a vot, podran assistir-hi les figures de 

participació recollides a l'article 7.3 (sense consideració de membres del Consell) 

com ara personal tècnic adscrit a les regidories amb competències relacionades amb 

l'alimentació o les persones que hagen sigut invitades per raó de la seua 

competència o especial coneixement sobre el assumptes que cal tractar. 

Les invitacions seran cursades a instàncies de la Presidència o a la sol·licitud de la 

Vicepresidència. També a proposta de la meitat de les entitats electes de la Comissió 

Permanent o de la meitat de membres del Consell. 

Les sessions podran ser obertes al públic en general el qual no disposarà de dret de 

veu ni de vot. 

Article 13. La Presidència i les seues funcions. 

La Presidència del Consell, que al seu torn assumirà la presidència del Ple i de la 

Comissió Permanent, correspondrà a Alcaldia, la qual podrà delegar esta funció en la 

regidoria amb competències en matèria d'agricultura. 

Correspon a la Presidència del Consell: 

a) Convocar, presidir i moderar les sessions del Ple i de la Comissió Permanent, així 

com fixar l'ordre del dia juntament amb la Vicepresidència.  
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b) Representar el Consell.  

c) Resoldre, oïda la Comissió Permanent, els dubtes que se susciten sobre 

l'aplicació d'este reglament. 

d) Vetlar pel compliment del fins del Consell. 

e) Sol·licitar en nom del Consell la col·laboració que estime pertinent d'institucions i 

entitats per al compliment de les funcions del Consell. 

f) Elevar les propostes i informes del Consell a l'Ajuntament de València i informar la 

corporació dels acords adoptats pel Ple del Consell. 

g) Exercir totes les altres funcions que li encomane o delegue el Ple del Consell i la 

Comissió Permanent. 

h) Podrà delegar total o parcialment les seues competències en la vicepresidència. 

i) Presidir les comissions que es puguen crear. 

    

Article 14. La Vicepresidència i les seues funcions  

1. La Vicepresidència serà triada pel Ple del Consell entre les persones membres 

de la Comissió Permanent. 

2. Les seues funcions són: 

a) Substituir a la Presidència en cas de vacant, absència o malaltia. 

b) Col·laborar amb la Presidència en el compliment de les seues funcions. 

c) Exercir les funcions que li deleguen o encomanen la Presidència, la Comissió 

Permanent o el Ple del Consell. 

d) Representar, si és sol·licitada per a això, al Consell Alimentari Municipal en la 

resta de consells sectorials de participació de la ciutat. 

Article 15. La Comissió Permanent i les seues funcions 

1. La Comissió Permanent és l'òrgan encarregat de la gestió ordinària i de 

l'elaboració de dictàmens, propostes i informes sobre les matèries que són 

competència del Ple. 

2. Està integrada per dos tipus d'agents: 

a) Amb veu i vot: la representació dels grups polítics municipals, el nombre dels 

quals pot variar en els diferents mandats, i 19 representants permanents. 

 Representació de grups polítics municipals: una persona representant 

nomenada per cada grup municipal. 
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 Representació permanent: 19 representants, el desglossament dels quals és 

el següent: 

1) Representació institucional d'administracions públiques i del sector 

agroalimentari (7 representants): 

i. La Presidència (que a més té el vot de qualitat en cas d'empat). 

ii. La Vicepresidència. 

iii. Una representació de la Direcció General amb competència en la 

Producció Agrària i en el Control de la Qualitat Agroalimentària. 

iv. Una representació de la direcció general que assumisca les 

competències en salut pública de la Generalitat Valenciana. 

v. Una representació de la regidoria amb competències en agricultura. 

vi. Una representació de la regidoria amb competències en sanitat. 

vii. Una representació de la regidoria amb competències en comerç i 

mercats. 

2) Representació de les organitzacions socials i xarxes (6 representants). 

3) Representació de les organitzacions empresarials (1 persona). 

4) Representació de les organitzacions de consumidors (1 persona). 

5) Representació dels sindicats que realitzen activitats específiques en 

l'àmbit de l'agricultura i alimentació (1 persona). 

6) Representació de les universitats valencianes (1 persona). 

7) Representació de col·legis professionals que realitzen activitats 

específiques dins de l'àmbit de l'alimentació (1 persona). 

8) Representació de les Organitzacions Agràries (1 persona) 

b) Amb veu però sense vot: 

 La Secretaria del Consell. 

 Les persones expertes convidades, a proposta com a mínim de la meitat 

de membres amb dret a vot de la Comissió Permanent (es tracta d'un 

nombre variable de persones en funció de les matèries a tractar). També 

podran formar part de la Comissió Permanent les entitats i persones de 

naturalesa observadora previstes en l’article 8.3.f i en l’article 7.2. 

A excepció dels càrrecs de la representació institucional, la resta de càrrecs de la 

Comissió Permanent haurà de presentar la seua candidatura com a representants 

d'entitats davant la Presidència, a través de la Secretaria, i complint els mateixos 

requisits que per a ser membres del Consell. Seran triats pel Ple del Consell. 

També amb l'excepció de la representació institucional, cada membre de la qual 

podrà complir tot el mandat, la resta de membres de la Comissió haurà de ser 
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renovada en un 50% després d'una duració de dos anys en el càrrec, a fi d'assegurar 

una certa rotació d'entitats i, al mateix temps, la necessària continuïtat de 

funcionament de la Comissió. 

El segon any després de cada constitució del Consell, per a decidir per primera 

vegada la renovació del 50% de la Comissió Permanent, al marge de la 

representació institucional, el Ple del Consell determinarà per mitjà de sorteig les 

entitats que s'hauran de mantindre en el càrrec fins a l'acabament del mandat i les 

que són substituïdes. 

3. Les funcions de la Comissió Permanent són: 

a) Presentar al Ple per a la seua aprovació el programa anual d'activitats, la 

memòria corresponent a la seua gestió i el sistema anual de rendició de 

comptes. 

b) Proposar al Consell la creació de grups o comissions de treball en els quals 

podran participar qualsevol membre del Consell. 

c) Constituir i coordinar els grups de treball segons els plans d'actuacions anuals 

aprovats pel Ple. 

d) Elevar al Ple els treballs de les diferents comissions o grups de treball per a la 

seua aprovació. 

e) Emetre els informes que li sol·licite el Ple i proposar-li les mesures i resolucions 

que estime convenient. 

f) Amb la conformitat prèvia del Ple, formular als diferents servicis municipals les 

propostes que estime necessàries per a propiciar un caràcter multidisciplinari 

en totes les seues actuacions. 

g) Aprovar la participació, en la pròpia Comissió Permanent, de persones 

convidades. 

h) Totes les que li siguen atribuïdes pel Ple o que no estiguen expressament 

atribuïdes a altres òrgans del Consell. 

i) Elevar al Ple els Convenis Marc o protocols generals a subscriure amb 

organismes, entitats publiques o privades o persones físiques.    

Article 16. Funcionament de la Comissió Permanent 

1. La Comissió Permanent es reunirà amb caràcter ordinari cada dos mesos i 

extraordinàriament quan ho decidisca la seua presidència o ho sol·licite la meitat 

de membres.  

2. La convocatòria de les sessions, amb l'orde del dia, s’efectuarà, amb una 

antelació mínima de 48 hores, per correu electrònic a l'adreça electrònica que 

assenyale cada membre, amb la verificació corresponent de la recepció per part 

de la Secretaria. 
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La documentació corresponent a cada sessió s'entregarà juntament amb la 

convocatòria per la mateixa via assenyalada en el paràgraf anterior. 

3. Les sessions de la Comissió Permanent seran vàlidament constituïdes amb la 

presència, almenys, de la seua presidència i secretaria o les persones que les 

substituïsquen, i sempre que hi concórrega l'assistència de la meitat de membres. 

Este quòrum s'haurà de mantindré al llarg de la sessió.  

4. El acords seran adoptats pers consens i, si no n'hi ha, per majoria simple amb el 

vot diriment de la Presidència en cas d'empat. El vot serà personal i intransferible. 

Article 17. Grups de treball 

Els grups de treball constituïxen òrgans d'estudi, anàlisi, debat i elaboració de 

propostes que tenen com a funció possibilitar que el Consell puga complir les 

funcions que li són pròpies. De totes estes actuacions hauran de donar compte a la 

Comissió Permanent i al Ple del Consell. Els informes dels grups de treball no tindran 

caràcter vinculant. 

Els grups de treball podran tindre caràcter estable o constituir-se per a l'estudi 

d'assumptes concrets. Els primers seran creats per acord del Ple i els segons, per la 

Comissió Permanent. En qualsevol cas estaran coordinats per una persona membre 

de la Comissió Permanent i estaran formats pels membres del Ple que així ho 

desitgen. En tot cas, s'habilitaran des de la Comissió Permanent les fórmules de 

treball necessàries per a aconseguir la major operativitat i eficàcia. 

Els grups de treball, a decisió pròpia, podran comptar amb la col·laboració de 

personal municipal o persones expertes o competents en la matèria concreta que es 

pretenga tractar. 

Article 18. La Secretaria del Consell i les seues funcions 

La Secretaria serà exercida pel funcionari o funcionària habilitat/ada de caràcter 

nacional designat/ada a este efecte pel secretari general del Ple de l'Ajuntament de 

València, que podrà delegar a favor de personal funcionari de carrera de l’Ajuntament 

del grup de classificació professional A. La Presidència del Consell designarà una 

persona funcionària de carrera que es trobe adscrita a la regidoria que assumisca les 

competències en matèria d'agricultura, per al suport tècnic en el desenvolupament de 

les seues funcions. 

Són funcions de la Secretaria: 

a) Remetre les convocatòries per a les sessions, tant al Ple com a la Comissió 

Permanent.  

b) Redactar i estendre acta de les sessions, tant del Ple com de la Comissió 

Permanent.  
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c) Portar de forma actualitzada l'arxiu d'actes, registre d'entitats i fitxer de 

membres i representants dels diferents òrgans, així com les seues altes i 

baixes, amb l'assistència del servici gestor.  

d) Assistir la Presidència en tots els assumptes inherents a la seua condició que li 

siguen requerits.  

e) Rebre les notificacions, peticions de dades, rectificacions o qualsevol altre 

escrit de què haja de tindre coneixement per raó del seu càrrec.  

f) Totes aquelles que li siguen encomanades del Ple i la Presidència, en relació 

amb les matèries pròpies de la funció de secretaria del Consell.  

El funcionari o funcionària que desenvolupe el suport tècnic mencionat a la 

Secretaria, a més, haurà de:  

g) Assessorar i donar suport tècnic a cada membre del Consell i als grups de 

treball.  

h) Impulsar i dinamitzar les mesures adoptades pels diferents grups de treball i 

dur a terme el seu seguiment, i garantir que el contingut dels grups de treball 

arriben als òrgans superiors del Consell Alimentari Municipal.  

 

 

 

CAPÍTOL IV. Transparència, rendició de comptes i participació ciutadana 

Article 19. Informació a la ciutadania, transparència i rendició de comptes 

El Consell Alimentari Municipal de l'Ajuntament de València informarà la corporació i  

la ciutadania de la seua gestió i dels assumptes relacionats amb el seu àmbit 

d'actuació a través dels mitjans i actes informatius que estiguen a la seua disposició i 

considere oportuns. Així mateix, podrà recollir l'opinió dels veïns i de les veïnes a 

través de debats, reunions, consultes, enquestes o qualsevol un altre mitjà que 

considere adequat. 

L'Ajuntament de València, d'acord amb el que s’establix en el Reglament de 

transparència i participació ciutadana, aprovat el 28/09/2012 i modificat per acord 

plenari de data 24/04/2015, establirà les normes i procediments que asseguren la 

transparència en l'activitat municipal, així com l'exercici del dret de reutilització i 

accés a la informació pública, en aplicació i desenvolupament de la normativa vigent, 

i establirà els mitjans necessaris per a això, que seran preferentment electrònics. 

La transparència haurà de quedar també reflectida a través del sistema de rendició 

de comptes anual que presentarà al Consell la Comissió Permanent. 

Article 20. Participació ciutadana 
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El veïnat de València, així com les entitats de la iniciativa social amb seu a la ciutat, 

podran sol·licitar prendre part en les sessions del Ple amb la finalitat de recaptar 

informació o proposar al Consell la realització de determinades actuacions. 

La sol·licitud serà realitzada per escrit raonat i dirigida a la Presidència. Haurà 

d'adjuntar la informació o documents necessaris i suficients que permeten el 

coneixement de la qüestió que es pretenga formular. 

La sol·licitud serà resolta per la Comissió Permanent en la sessió ordinària 

immediatament posterior a la data de recepció de la sol·licitud, i la desestimació 

exigirà raons suficients que justifiquen esta decisió. Els aspectes acordats seran 

formalment comunicats a l'entitat o persona sol·licitant. 

 

 

 

DISPOSICIÓ FINAL PRIMERA 

En tot allò no previst per este reglament de funcionament del Consell Alimentari 

Municipal, regiran les disposicions per al funcionament del Ple de la legislació vigent 

en matèria de règim local i en el reglament orgànic municipal del Ple i la resta de 

normativa d'aplicació. 

 

 

 

DISPOSICIÓ FINAL SEGONA 

Este reglament entrarà en vigor a l’endemà de la seua íntegra publicació en el Butlletí 

Oficial de la Província de València, de conformitat amb les disposicions de l'article 

70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local.” 
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Tercer. Publicar al Butlletí Oficial de la Provincia de València anunci de l’aprovació
definitiva amb el text íntegre del Reglament, per la seua entrada en vigor."

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000060-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
SERVICI DE CONTAMINACIÓ ACÚSTICA. Donar compte de l'informe sobre l'estat de
tramitació de l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació Acústica (abril).

DEBAT

La Sra. Presidenta dóna compte de l'informe.

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre l'estat de tramitació de l'Ordenança de
Contaminació Acústica.

ACORD

"Vista la Moción y el Dictamen de la Comisión de Medio Ambiente en la que se instaba a
la elaboración de un informe mensual en relación con el estado de tramitación de la Ordenanza
de Protección Contra la Contaminación Acústica por el presente se emite el citado informe dando
cuenta de las últimas gestiones realizadas al respecto.

Desde el último informe se han realizado las siguientes gestiones en relación con la
modificación de la Ordenanza de Protección contra la Contaminación Acústica:

Se continúa con la revisión total del texto desde el punto de vista técnico.

Debe tenerse en cuenta que con fecha 16 de marzo de 2018 se ha aprobado la Ley 6/2018,
de 12 de marzo, de la Generalitat, de modificación de la Ley 14/2010, de 2 de diciembre, de la
Generalitat, de espectáculos públicos, actividades recreativas y establecimientos públicos lo que
ha obligado a revisar el texto para estudiar si esta nueva normativa afecta o no a alguno de los
artículos de la Ordenanza.

Terminada esta revisión se pasará el texto definitivo a consulta final de los servicios y
delegaciones implicadas."

4 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000018-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
SERVICI DE CONTAMINACIÓ ACÚSTICA. Donar compte de l'informe Meses de Treball
ZAS.

DEBAT
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La Sra. Presidenta dóna compte de l'informe.

El Sr. Bravo plantea que es una lástima que se tenga que esperar a la fase de alegaciones
para conocer cuál es el cambio normativo que afecta a la Ordenanza.

La Sra. Presidenta le informa que no tendrá que esperar al periodo de alegaciones, sino que
cuando esté el texto definitivo, desde el punto de vista técnico, se facilitará a los grupos políticos
el borrador y se mantendrá una reunión sobre el asunto.

VOTACIÓ

La Comisión queda assabentada de l'informe sobre les Meses de Treball ZAS.

ACORD

"Por acuerdo de Pleno de fecha 26 de enero de 2017 se acordó informar a la Comisión de
Medio Ambiente acerca de las mesas de trabajo realizadas en relación con las distintas zonas
acústicamente saturadas declaradas así como de las relacionadas con el seguimiento de las
medidas provisionales del Barrio del Carmen.

Desde el último informe del mes de febrero no se ha celebrado ninguna reunión de Mesas
de Trabajo de ninguna ZAS.

Mediante nota interior de fecha 22 de marzo de 2018 se remitió la información relativa a
las mesas de ZAS celebradas desde enero de 2017 con sus respectivas actas.

En estos momentos como ya se indicó está en trámite de información pública la aprobación
de las medidas definitivas de la ZAS del Barrio del Carmen cuyo plazo acabará el próximo 23 de
abril." 

5 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-LLin Martínez, del Grup Municipal Popular,
relativa a "Font ornamental en Passeig de l'Albereda".

DEBAT

La Sra. Ramón-Llín exposa i defensa la moció.

El Sr. Sarrià, reconeix que efectivament ha aparegut una taca. Però afig que el treball es va
fer bé, però en estar pintada de negre anteriorment, l'òxid passava més desapercebut. Ara en estar
pintada de blanc qualsevol desperfecte salta més a la vista, per més que la contracta va fer el
treball bé, ja que qualsevol porus produïx òxid. Es va detectar immediatament i es va requerir a la
contracta al fet que esmenara i ja està corregit sense cost, ja que ha sigut a càrrec de la contracta.
Conclou assenyalant que si tornara a aparéixer alguna altra incidència, es requerirà a la contracta,
i assenyala que es facilitarà l'informe tècnic als grups polítics.

El Sr. Bravo pregunta si las fuentes inicialmente eran blancas.
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El Sr. Sarrià contesta que hay informes técnicos y documentos gráficos que acreditan que
estaban pintadas de blanco.

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada.

MOCIÓ

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

En la fuente ornamental sita en el Paseo de la Alameda denominada "las cuatro
estaciones", en una de sus esculturas ha aparecido en la primera semana de abril, una grieta en el
vaso superior que ha ocasionado manchas de óxido.

Las dos fuentes de la Alameda se pintaron de color blanco el mes de Julio 2017 y no es
normal que solo 8 meses después aparezcan estas manchas de óxido, ante una manifiesta falta de
mantenimiento de las mismas.

Desde el Grupo Popular proponemos que se inspeccionen los trabajos de la contrata
municipal de fuentes ornamentales con urgencia, recuperando la imagen de las fuentes que
forman parte del jardín histórico de Paseo de la Alameda, en consecuencia la concejal del Grupo
Municipal que suscribe formula la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

Única.- Que la Delegación del Ciclo Integral del Agua, responsable del mantenimiento de
las fuentes ornamentales de Valencia, proceda a la revisión e informe de los trabajos que realizó
la contrata municipal en el pintado de las fuentes ornamentales del Paseo de la Alameda."

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000090-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "Ubicació mesuradors de contaminació atmosfèrica".

MOCIÓ

"La posición actual de los medidores de contaminación atmosférica en la ciudad de
Valencia se aleja sustancialmente de las indicaciones reflejadas en el Real Decreto 102/2011
relativo a la mejora de la calidad de aire.

Éstas nos indican que la ubicación de los puntos de muestreo orientados a la protección de
la salud humana que deben estar situados de forma que aporten datos sobre:

I. Las áreas situadas dentro de las zonas y aglomeraciones que registren las
concentraciones más altas a las que la población puede llegar a verse expuesta, directa o
indirectamente.
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II. Las concentraciones registradas en otras áreas dentro de las zonas y aglomeraciones que
son representativas de la exposición de la población.

III. Los niveles de depósito que representen la exposición indirecta de la población a través
de la cadena alimentaria.

Las ubicaciones actuales no parecen atender está definición (en Politècnic, Vivers, Avd.
Francia, Molí del Sol, Bulevard Sud o Pista de Silla). Desde el grupo Ciudadanos ya se solicitó
en una moción anterior que se evaluase la conveniencia de la reubicación de alguna de las
estaciones de medición de la actual Red Automática de Control de la Contaminación Atmosférica
o en su caso al incremento del número suficiente de estas con el fin de obtener una imagen fiel de
la situación en cuanto a la calidad del aire.

Creemos conveniente insistir en esta cuestión por su gran importancia y repercusión directa
sobre la salud de los valencianos.

Es muy importante contar con la información relacionada con los puntos más
desfavorables en cuanto a contaminación. Especialmente cando éstos se relacionan con zonas con
elevado nivel de población.

Se ha publicado recientemente la noticia sobre la adquisición de una nueva estación de
medida y su previsible ubicación en la plaza del Ayuntamiento. Teniendo en cuenta que se tiene
planificada la transformación de esta plaza para darle un carácter peatonal, no parece que este
emplazamiento atienda a los criterios indicados en el Real Decreto.

Desde el grupo Ciudadanos queremos hacer constar que existen ubicaciones más idóneas
para la ubicación de la nueva estación de medida, relacionadas con zonas con elevado caudal de
tráfico y que afectan a concentraciones más altas de población.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PROPUESTAS DE ACUERDO

1. Qué se tengan en cuenta los criterios normativos expuestos en el Real Decreto 102/2011
relativo a la mejora de la calidad de aire, para la ubicación de la nueva estación de medida.

2. Que se solicite a la Conserjería el permiso para reubicar las actuales estaciones
atendiendo a los criterios del Real Decreto 102/2011. Es decir, atendiendo a las zonas con mayor
caudal de tráfico y con mayor concentración de población afectada.

3. La inversión en una red propia por parte del Ayuntamiento de Valencia, si no se
consigue una mayor dotación por parte del organismo autonómico correspondiente, que garantice
el control de los valores de contaminación en tiempo real y permita desarrollar los protocolos de
protección de la salud de forma eficaz y temprana."

DEBAT

El Sr. Bravo expone y defiende la moción.
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La Sra. Presidenta dóna suport a la moció però planteja la següent alternativa: "1.
Continuar estudiant, conjuntament amb la Conselleria de Medi Ambient, la revisió dels
emplaçaments de les estacions actuals dins de Plans per a la millora de la qualitat de l'aire en
l'aglomeració ES1016 l'Horta amb l'objectiu de comprovar si els criteris de selecció, disseny de la
xarxa i ubicació dels punts de mesurament continuen sent vàlids. 2. Impulsar des de l'Ajuntament
l'ampliació de la xarxa amb punts nous de mesurament quan es dispose de la partida
pressupostària per a dur-ho a terme". A continuació, afig que vol explicar per què, i és perquè des
del seu Grup Polític s'ha demanat a l'Ajuntament en altres legislatures i ara s'ha mantingut
reunions amb la Generalitat anàloga qüestió. La Conselleria manifesta que està ultimant un
document per a 2017-2020 "Plans per a la millora de la qualitat de l'aire en l'aglomeració ES1016
l'Horta", que ja contempla noves estacions encara que manté també les anteriors per a no perdre
dades històriques i poder comparar. Els tècnics municipals estan treballant i col·laborant amb la
Conselleria en l'elaboració del citat document. Conclou assenyalant que la coincidència política
és total.

El Sr. Bravo considera que la ubicación de una estación en la Plaza del Ayuntamiento no
les parece adecuada, porque la Plaza es, y tiende a ser más, parcialmente peatonal y no ofrecerá
datos relevantes.

La Sra. Presidenta indica que la decisión de la ubicación es técnica, entre los técnicos de la
Generalitat y el Ayuntamiento. Señala que ya hay un estudio técnico de dónde ubicar 12
estaciones y estaría pendientes del crédito en el presupuesto y aclara que la ubicación de la Plaza
del Ayuntamiento se decidió en su día por los técnicos.

VOTACIÓ

Se sotmet la moció alternativa a votació i per majoria, s'acorda la proposta o moció
alternativa, decaient la moció plantejada inicialment en la Comissió per quatre vots a favor de:
M. Pilar Soriano Rodríguez i Sergi Campillo Fernández (Compromís), Roberto Jaramillo
Martínez (València en Comú), Vicent Sarrià Morell (Socialista) i dos abstencions: M. Àngels
Ramón-Llín Martínez (PP) i José María Bravo Plana-Sala (Ciutadans).

ACORD

1. Continuar estudiant, conjuntament amb la Conselleria de Medi Ambient, la revisió dels
emplaçaments de les estacions actuals dins de Plans per a la millora de la qualitat de l'aire en
l'aglomeració ES1016 l'Horta amb l'objectiu de comprovar si els criteris de selecció, disseny de la
xarxa i ubicació dels punts de mesurament continuen sent vàlids.

2. Impulsar des de l'Ajuntament l'ampliació de la xarxa amb punts nous de mesurament
quan es dispose de la partida pressupostària per a dur-ho a terme.

 

Les respostes a les preguntes es remeten per PIAE i se li ha facilitat per escrit als regidors i
regidores que han preguntat i a cada Grup Polític.
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7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Actuació d'instal·lació de noves papereres derivada dels Pressupostos participatius
2017".

PREGUNTA

"El pasado año 2017 se procedió a la instalación de más de 1.200 papeleras, siendo dicha
actuación derivada del resultado del proceso de consultas de los presupuestos participativos de
ese ejercicio.

Esta intervención comenzó en el distrito de Rascanya, ampliándose posteriormente a los
Poblats de L´Oest (Benimàmet y Beniferri), Pla del Real, Patraix, L´Olivereta, L´Eixample y
Ciutat Vella.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

1.- ¿A qué cantidad final dentro de los presupuestos participativos de 2017 ascendió el
importe total de dicha actuación?

2.- En estos momentos, ¿Cuál es el grado de ejecución de esta actuación en cada uno de los
distritos de la ciudad?

3.- ¿Cuántos unidades de estas papeleras instaladas han sido de nueva ubicación y cuántas
de ellas se corresponden por sustitución de unidades anteriores en cada uno de los distritos?

4.- ¿Se dispone de un plano o aplicación que permita la consulta de la ubicación de
papeleras en los diferentes barrios de la ciudad?

5.- ¿Qué criterios se han seguido para la ubicación física de las nuevas unidades?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: 117.500 €

2a: El grau d'execució d'aquesta actuació és del 100%

3a: La totalitat de les unitats han estat de nova ubicació.

4a: Sí, al geoportal de l'Ajuntament de València es disposa d'un plànol on es pot consultar
la ubicació d'aquestes papereres en el següent enllaç:

https://geoportal.valencia.es/DatosAbiertos/
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Activant la capa de MEDI AMBIENT PAPERERES i realitzant acostament "zoom"
adequat de la vista del pla, per observar-lo amb la suficient escala com perquè apareguin a la
visualització de la part de la cartografia de València que es desitgi.

5a: Incrementar el volum disponible per al dipòsit de residus a rebutjar, reduint les
distàncies a recórrer per un ciutadà, fins que troba una paperera en el seu trànsit de vianants, per
les vies públiques que utilitza en la seva vida diària." 

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Llei sobre protecció, benestar i tinença d'animals de companyia".

PREGUNTA

"En estos momentos se encuentra en fase de consulta pública la futura Ley de la
Generalitat Valenciana sobre Protección, Bienestar y Tenencia de Animales de Compañía que
derogará la anterior Ley 4/1994 de Protección de los Animales de Compañía.

Dicha norma establecerá la posibilidad para los ayuntamientos de limitar el número de
mascotas por vivienda así como establecer el cobro de un importe por la tenencia y cría de
perros.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

1.- Como consecuencia de la próxima entrada en vigor de esta norma autonómica, ¿Tiene
previsto el Ayuntamiento de Valéncia modificar la ordenanza municipal relacionada?

2.- En el caso de que este previsto una modificación de la ordenanza municipal, y al no
estar contemplada dicha modificación en el recientemente aprobado Plan Normativo Municipal
de 2018, ¿Se tiene prevista dicha modificación antes del final de la presente legislatura?

3.- En el caso de que la respuesta anterior sea afirmativa, ¿Qué nuevas medidas se tienen
previsto implementar al respecto?"

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de Benestar Animal

"1a i 2a: La voluntad de la Concejalia es la de aprobar una nueva ordenanza antes de fin de
la legislatura, teniendo en cuenta los nuevos textos legales y todas aquellas cuestiones de
bienestar animal.

3a: Muchas y variadas y como se ha dicho, teniendo en cuenta las nuevas normativas en la
materia y todas aquellas cuestiones de bienestar animal.
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Como marca el procedimiento administrativo, usted será debidamente informado en tiempo
y forma." 

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Desperfectes en contenidors i papereres durant les Falles".

PREGUNTA

"Cada año, la celebración de las fiestas falleras en nuestra ciudad está asociada a un
incremento puntual de la población. Esto provoca no solo el aumento en cuanto a la generación
de residuos sino también las actitudes vandálicas de una minoría ocasiona desperfectos en
contenedores para residuos.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

1. ¿Qué daños concretos se han producido este año 2018 durante las fiestas de fallas
respecto de los contenedores de residuos?

2. ¿Se ha cuantificado el coste de los daños relacionados con los daños en contenedores
para residuos?

3. ¿A qué importe alcanza la cuantificación económica respecto de dichos daños?

4. ¿Se tiene previstas actuaciones para restituir los daños ocasionados?

5. ¿Qué daños se produjeron el pasado año 2017 y a cuanto ascendieron su coste?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Aquest exercici 2018, durant el període 12 a 19 de març, han sigut danyats, cremats o
trencament, 17 contenidors: 3 de 1000 litres i 14 de 3200 litres.

Pel que fa a papereres, el nombre de papereres cremades o trencades, o que hagen hagut de
reposar parts o completes, per quedar fora d'ús per actes incívics ha estat de 1.433 papereres.

2a: Sí.

3a: El cost aproximat de reposició dels contenidors és de 18.000 €. Aquest cost
pressupostari es repercuteix en un regim d'amortització anual.
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La reposició de les papereres danyades i cremades no té un cost o despesa directa ja que
està repercutit en l'import mensual i anual del contracte vigent de manteniment i neteja de
papereres de tota la ciutat de València.

4a: Tots els contenidors i papereres afectades han estat reparades i / o canviats
immediatament.

5a: L'any 2017 durant el mateix període 12-19 març es van danyar i van haver de ser
restituïts un total de 34 contenidors: 12 contenidors de 1000 litres i 22 contenidors de 3200 litres.
El cost aproximat de reposició dels contenidors va ser de 27.000 €. Aquest cost pressupostari es
repercuteix en un regim d'amortització anual

Pel que fa a papereres, el nombre de papereres cremades o que van haver de ser reposades
parts o completes, per quedar fora d'ús per actes incívics va ser de 1.325 papereres." 

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTAS que presenta D. José María Bravo Plana-Sala, del Grupo Municipal Ciudadanos,
relativas a "Danys ocasionats per episodis de fortes ratxes de vent i arbrat"

PREGUNTA

"Las previsiones de fuertes rachas de viento registradas durante el pasado mes de marzo en
València obligaron a la Concejalía de Parques y Jardines del consistorio a cerrar diversos parques
de la ciudad ante la alerta amarilla por viento.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

1 ¿Se ha realizado alguna inspección del estado del arbolado en la ciudad que prevenga
posibles accidentes?

2. En caso afirmativo ¿se dispone de la información relacionada con esta inspección?

3. ¿Con que periodicidad se realiza la inspección periódica del estado del arbolado?

4. ¿Se han detectado especies especialmente sensibles que hayan sufrido daños por quiebra
de ramaje?

5. ¿Qué daños concretos se han producido relacionados con la situación de fuertes rachas
de viento en el arbolado de la ciudad?

6. ¿A qué importe alcanza la cuantificación económica respecto de dichos daños?

7. ¿Se han previsto acciones para restituir los daños ocasionados?
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8. Respecto de los ejemplares protegidos por tratarse de arbolado singular catalogado, ¿Se
inspecciona su estado? ¿Con qué periodicidad?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Area de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Les revisions de l'arbrat a la ciutat són contínues, les realitzen tant personal tècnic del
Servei de Jardineria i de l'OAM de Parcs i Jardins, com des de les empreses contractistes.

2a: Si. En el cas de les inspeccions de l'àmbit competencial del Servei de Jardineria, es
bolca al programa d'inventari del servei. En el cas de l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i
Jardins es registra quan es detecta una anomalia.

3a: Diàriament és fan inspeccions.

4a: Dins de l'àmbit competencial del Servei de Jardineria, al qual pertany la gran part de
l'arbrat de viari de la ciutat, es tenen detectades totes les espècies que, per diferents motius, estan
en regressió. Espècies com , , ; que estan canviant-sePopulus SP Acer negundo Ulmus pumila
progressivament en tota la ciutat.

Dins de l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i Jardins es van detectar, des de l'inici de
la legislatura, zones amb especial necessitat de seguiment per defectes de plantació. Aquestes
zones tenen un especial seguiment i s'ha treballat per reduir els riscos que se'n deriven d'eixes
plantacions antigues.

5a: Les habituals caigudes d'arbres i trencaments de branques.

6a: La quantificació de danys a tercers, es competència del Servei de Responsabilitat
Patrimonial.

7a: L'expedient de Responsabilitat Patrimonial seguirà el seu curs procedent.

8a: Els 508 exemplars arboris que conformen el conjunt de l'arbrat protegit municipal
(monumentals i singulars d'interès local) són revisats almenys una vegada a l'any amb motiu de
les distintes activitats que realitza l'Observatori Municipal de l'Arbre de València (OMAV), com
són: inspecció i esponjat de l'Arbrat Protegit Municipal, campanyes d'eliminació de dàtils en
palmeres datileres femelles, revisió de les plaques d'identificació de l'arbrat monumental, millora
d'entorns, manteniment d'estructures d'arrelament, gestió del risc, etc." 

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Desperfectes en espais enjardinats i arbrat durant les Falles".

PREGUNTA
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"Cada año, la celebración de las fiestas falleras en nuestra ciudad está asociada a un
incremento puntual de la población. Esto provoca no solo el aumento en cuanto a la generación
de residuos sino también las actitudes vandálicas de una minoría ocasionan desperfectos en los
espacios ajardinados y el arbolado.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

1. ¿Qué daños concretos se han producido este año 2018 durante las fiestas de fallas
respecto de los espacios ajardinados y el arbolado?

2. ¿Se ha cuantificado el coste de los daños relacionados en espacios ajardinados y el
arbolado?

3. ¿A qué importe alcanza la cuantificación económica respecto de dichos daños?

4. ¿Se tiene previstas actuaciones para restituir los daños ocasionados?

5. ¿Qué daños se produjeron el pasado año 2017 y a cuanto ascendieron su coste?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Tant en l'àmbit competencial del Servei de Jardineria com en el de l'OAM de Parcs i
Jardins, s'han detectat:

Danys en mobiliari de jardins, com bancs trencats o pintats.
Danys en jocs infantils, dels que es poden destacar els produïts en el cautxú de la zona de
jocs de Grup Antonio Rueda, del jardí del carrer Llombai, de la plaça Enrique Granados i
carrer Germans Maristes i trencaments en jocs com en el jardí del carrer Gorgos i de Juan
XXIII.
Sistema de reg de diversos jardins, on s'han detectat danys en difusors i degoteig cremat o
arrancat de xicoteta importancia.
Danys en la vegetació del que es pot destacar un xiprer cremat en Pintor Maella, 3
tarongers arrancats en Jose Maria Jiménez Fayos, 30 rosers arrancats en l'albereda, una
palmera i 20 unitats d'Acanthus destrossats en la confluència del carrer Càdis amb Els
Centelles i 120 unitats de gerani destrossat en plaça pintor Segrelles.
Danys en obra civil com paviment de llambordes alçat i voreres d'escocell trencades.

2a: Sí.

3a: En l'àmbit competencial del Servei de Jardineria s'han quantificat en aproximadament
37.600€. En l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i Jardins s'han quantificat aproximadament
en 7.380€.

4a: Els danys van a anar esmenant-se amb càrrec al manteniment ordinari.
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En els pocs casos en què es pot tenir constància de l'autoria dels mateixos (denúncies
Policia Local, etc.), es procedeix a la sanció econòmica i reclamació de danys mitjançant l'oportú
expedient administratiu.

5a: Aquesta pregunta va ser contestada en el punt 137 de l'ordre del dia del Ple de març de
2017." 

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Neteja i recollida de residus en el jardí de Túria".

PREGUNTA

"El incremento de público en los distintos tramos del Jardín del Turia motivado por los
días festivos de Pascua, hace que de manera exponencial se produzca un aumento en cuanto a los
residuos que esta mayor afluencia de visitantes generan.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

1.- ¿Qué medidas concretas se han tomado al respecto de este incremento en cuanto a la
limpieza y recogida de residuos en el Jardín del Turia?

2.- En el caso de que no se hayan tomado medidas adicionales al respecto ¿Por qué
motivo?

3.- En el caso de que se haya tomado medidas ¿Qué coste económico han supuesto las
mismas?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Es va reforçar la neteja amb la contractació d'una agranadora mecànica i un servei
extern de neteja manual.

2a: No escau.

3a: El servei de neteja de la agranadora mecànica contractat a l'empresa Fomento Valencia
Medioambiente, S.L.U. va suposar una despesa de 3.000 euros.

Els serveis externs de neteja manual es va realitzar per la empresa Grupo DYL obras y
servicios, S.L. per import de 9.248,03 euros." 
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13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Alfonso Novo Belenguer, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Escocells en Marchalenes".

PREGUNTA

"En relación con el asunto arriba referenciado, se formulan las siguientes,

PREGUNTAS

1.- ¿Por qué motivo no se desbrozan los alcorques de la calle Reus, paralelos al parque de
Marchalenes?

2.- ¿Cual es la frecuencia de mantenimiento de dichos alcorques?

3.- ¿Cual es la frecuencia de limpieza de esas zonas ajardinadas?

4.- ¿Se está llevando a cabo algún proyecto de biodiversidad en los alcorques de
Marchalenes?

5.- ¿Ha solicitado la AA.VV. de Marchalenes llevar a cabo la adopción de algún
alcorque?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Es van desbrossar la setmana del 20-23 de març de 2018.

2a: Quatre mesos.

3a: Diària.

4a: Actualment no s'està duent a terme cap projecte específic per part de l'Ajuntament més
enllà, és clar, del procés d'evolució natural del escocells després de la retirada de la utilització
d'herbicides químics.

5a: No. El programa Fes teu un escocell s'ha iniciat als barris de Patraix, Cabanyal i sant
Marcel·lí." 

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Alfonso Novo Belenguer, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Poda de palmeres en el carrer Motonau".

PREGUNTA
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"En relación con el asunto arriba referenciado, se formulan las siguientes,

PREGUNTAS

1.- ¿Cuándo está prevista la poda de las palmeras de la calle Motonau?

2.- ¿Cuándo fue la última vez que se realizó su poda?

3.- ¿Con qué frecuencia se realiza el mantenimiento de dichas palmeras?

4.- ¿Hay solicitudes de vecinos para que se realice su poda?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Està prevista incloure-la en la programació de maig- juny.

2a: En agost de 2011.

3a: Una mitjana de 6-7 anys.

4a: Sí. Contínuament es reben peticions de poda que s'atenen seguint criteris tècnics." 

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Alfonso Novo Belenguer, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Poda de palmeres en el carrer Creuer".

PREGUNTA

"En relación con el asunto arriba referenciado, se formulan las siguientes,

PREGUNTAS

1.- ¿Cuándo está prevista la poda de las palmeras de la calle Creuer?

2.- ¿Cuándo fue la última vez que se realizó su poda?

3.- ¿Con qué frecuencia se realiza el mantenimiento de dichas palmeras?

4.- ¿Hay solicitudes de vecinos para que se realice su poda?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Està prevista incloure-la en la programació de maig- juny.
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2a: En agost de 2011.

3a: Una mitjana de 6-7 anys.

4a: Sí. Contínuament es reben peticions de poda que s'atenen seguint criteris tècnics." 

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Alfonso Novo Belenguer, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Canvi d'espècies en l'arbratge".

PREGUNTA

"En relación con el asunto arriba referenciado, se formulan las siguientes,

PREGUNTAS

1.- ¿Cuántos cambios de especies se han realizado a lo largo del año 2017? ¿En qué calles
se han efectuado?¿Qué especies había plantadas? ¿Cuál ha sido la especie que se ha plantado?

2.- ¿Cuantos cambios de especies se están llevando a cabo en 2018? ¿En que calles se ha
producido dicho cambio? ¿Cual era la especie que estaba plantada? ¿Cual es la especie que se ha
plantado?

3.- ¿Con que asociación o asociaciones de vecinos se ha hablado para consensuar el
cambio de especie de arbolado? ¿En que fecha?

4.-¿Que previsiones hay de cambio de especie para el resto del año 2018? ¿En qué
ubicaciones exactas?

5.- ¿Cuánto presupuesto hay previsto para el cambio de especies?

6.- ¿Hay alguna solicitud por parte de alguna asociación para cambiar la especie en una
calle o barrio? En caso afirmativo, qué asociación ha hecho tal solicitud?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: L'arbrat d'alineació, quan l'espècie existent es adequada es manté. Quan l'espècie
existent no es l'adequada i es troba en mal estat, es canvia per una altra que s'adeque millor a
l'orientació, entorn urbà, distancia façana, sempre triant espècies autòctones adaptades a la nostra
climatologia. També s'actua seguint criteris d'increment de la biodiversitat, per ajudar al control i
lluita contra les plagues.

Les espècies que s'estan substituint són, fonamentalment, aquelles espècies que estan en
regressió: , , , , .Ulmus pumila Acer Negundo Acer palmatum Acer sacharinum Populus SP
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Les espècies que s'estan plantant, amb caràcter general, són les següents:

Espècies autòctones com , , , Fraxinus ornus Fraxinus excelsior Acer Monspessulanum
, , , , , Quercus Faginea subespecie valentina Quercus ilex Punica granatum Cercis siliquastrum

 i . Així com altres espècies no autòctones, però sí mediterràniesMelia azeradach Tamarix gallica
com: ,  i .Pistacia chinensis pistacia terebinthus Zelkova Serratifolia

2a: Els criteris durant el 2018 són els mateixos que s'han detallat en la pregunta 1.

3a: El canvi d'espècie de l'arbrat d'alineació es defineix seguint el criteri tècnic. En
qualsevol cas, es comunica l'espècie elegida a les entitats veïnals.

4a: Exclusivament aquelles estrictament necessaris i seguint criteris tècnics.

5a: No n'hi ha pressupost definit per al canvi d'espècie.

6a: Respecte a algun carrer en concret s'ha demanat canvi d'espècie i progressivament va
realitzant-se algun canvi. Si no es considera necessari el canvi d'espècie se l'indica a l'associació."

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Alfonso Novo Belenguer, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Guardes en l'OAM".

PREGUNTA

"En relación con el asunto arriba referenciado se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Cuántos guardas había en el año 2016?

2.- ¿Cuántos guardas hay en la actualidad?

3.- ¿Cuántos jardines abren/cierran cada uno de los guardas?

4.- ¿Cuál es el horario de los guardas? ¿Es para todos el mismo? ¿Hay alguna excepción?

5.- ¿Qué cuantía cobran los guardas por realizar dicha tarea?

6.- ¿Se tiene previsto contratar algún guarda más?

7.- ¿Hay alguna instrucción o planificación prevista para que la figura del "Guarda"
desaparezca?

8. -En caso afirmativo ¿Quién o quienes realizarán las labores de los guardas?"

RESPOSTA
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Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: A 31 de 2016 hi havia 11 guardes.

2a: A 31 de març de 2018 hi ha 9 guardes.

3a: Normalment 3 o 4 parcs depenent de la dificultat. Algun cap de setmana ha pogut
arribar a 4/5, depenent del nombre de baixes.

4a: L'horari està marcat en el conveni col·lectiu. En estos moments alguns treballen els
caps de setmana i altres només entre setmana. Si es treballa els caps de setmana cobren un plus.
Des del 5 de febrer de 2018 la jornada anual és la mateixa que la dels empleats municipals.

5a: Per al any 2017, la despesa corresponent al cos de guardes és de 473.374,24 € seguritat
social inclosa.

6a: S'està estudiant en l'organigrama de l'OAM.

7a: No.

8a: No escau." 

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Alfonso Novo Belenguer, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Tanques".

PREGUNTA

"En relación con el asunto arriba referenciado, se formulan las siguientes

PEGUNTAS

1.¿Cuántos metros lineales de setos se han eliminado en el 2018?¿Cual es la ubicación de
los lugares donde han sido eliminados?.

2.¿Cuantós metros lineales de setos se tiene previsto eliminar a lo largo del 2018?¿En qué
ubicación?

3.¿Qué coste supone para la empresa contratista la eliminación de setos?

4.¿Qué coste supone para la empresa contratista el mantenimiento de dichos setos?.

5.¿Qué tipo de plantación se está realizando en los lugares donde los setos son retirados?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic
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"1a: En el que portem d'exercici 2018, Al voltant de 750 metres lineals de tanca existents
en avinguda Pío XII i avinguda Pío Baroja.

2a: En funció dels mitjans disponibles, està previst intervenir en el següents espais durant
els propers mesos: 

DM DENOMINACIÓ

4 TAMARINDES AV. (Continuació)

4 PROFESSOR LÓPEZ IBOR PL.

4 PIUS XII AV.-CORTS VALENCIANES AV.

12 ALBEREDA PS.(PROLONGACIÓ, MITJANA I ILLETES)

3a: Aquesta pregunta ja va ser contestada en el punt 37 de l'ordre del dia de la Comissió de
Medi Ambient de desembre de 2017.

4a: Aquesta pregunta ja va ser contestada en el punt 37 de l'ordre del dia de la Comissió de
Medi Ambient de desembre de 2017.

5a: Aquesta pregunta ja va ser contestada en el punt 37 de l'ordre del dia de la Comissió de
Medi Ambient de desembre de 2017." 

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. Alfonso Novo Belenguer, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Horts urbans Rambleta".

PREGUNTA

"En relación con el asunto arriba referenciado, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1.¿En qué situación administrativa se encuentran los huertos de Rambleta?

2.¿Cuándo finaliza el plazo de ejecución?

3.¿Cuántas solicitudes de aprovechamiento de dichos huertos se han recibido?

4.¿Qué asociación o asociaciones han solicitado participar en dicho proyecto?

5.¿Cómo se va a realizar la designación de las parcelas?

6.¿Qué agua se va a utilizar para regar dichos huertos?
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7.¿Cuándo va a entrar en vigor la Ordenanza de huertos urbanos?

8.¿Cuántos trabajadores de SAV van a destinarse a la guardia o inspección de dichos
huertos?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: S'han reiniciat les obres, desprès de la neteja del solar.

2a: El 13 de juliol de 2018.

3a: La convocatòria de sol·licitud de gestió d'espai d'horts urbans no s'ha dut a terme, en
espera de l'entrada en vigor de l'ordenança d'horts urbans.

4a: Aquesta pregunta ha sigut resposta en el punt 3.

5a: El que s'adjudica es la gestió del espai d'horts urbans. La designació per a conrear cada
parcel·la és competència de l'entitat gestora, segons l'Ordenança.

6a: L'aigua del pou existent a la Rambleta.

7a: L'ordenança d'Horts Urbans entra en vigor 15 dies hàbils després de publicar-se al
BOP, fet que es va produir el passat 9 d'abril.

8a: Cap." 

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000078-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Solar entre els carrers Poeta Ricard Sanmartí, Sant Columbà, Masquefa i Avinguda
de Valladolid, Plaça Amparo Arce Miralles (Activista veïnal)".

PREGUNTA

"Circunscrito entre las calles del Poeta Ricard Sanmartí, Sant Columba, Masquefa y la
Avenida de Valladolid se encuentra un solar de propiedad municipal en el año 2016 se anunció la
construcción de una plaza dedicada a la activista Amparo Arce. Actualmente el solar lejos de
ajardinarse o equiparse se utiliza como un solar de parking de uso vecinal. Básicamente el solar
tiene una solera de arena desnivelada que genera suciedad y polvo en suspensión y cuando llueve
se convierte en un barrizal.
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En la imagen podemos ver la plaza gemela de este solar, Plaza de Émili Beüt y Belenguer,
donde encontramos un parque con arbolado, plantas de porte medio y equipación infantil

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

1.- ¿Por qué el solar gemelo se encuentra sin intervención?

2.- ¿Corresponde su uso a un futuro espacio ajardinado?

3.- En caso negativo, ¿Se pretende reservar el solar como lugar para aparcamiento de
vehículos?

4.- Si es así, ¿Se tiene prevista la adecuación del mismo con el fin de prever las molestias
para los vecinos por tratarse de un descampado con arena con los consiguientes problemas que
ocasionan el polvo y suciedad cuando no llueve y el barrizal, con la suciedad asociada y los
enormes socavones y desniveles que se provocan cuando llueve?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Com a resultat del procés DECIDIMVLC 2015-00155 es va aprovar el enjardinament
de la Plaça de Amparo Arce (Activista veïnal). El seu procés de licitació per a l'adjudicació de la
obra ha pogut ser consultat a la pàgina web municipal: Perfil del contractant. Les obres s'iniciaran
el 23 d'abril.
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2a: Esta qualificat pel PGOU de València com a Espai Lliure (jardí públic).

3a: No escau.

4a: No escau." 

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Neteja viària en el Districte de Patraix".

PREGUNTA

"La Calle de Bhering del Barrio de Patraix se encuentra en un estado lamentable en materia
de limpieza viaria por su continuada falta de limpieza, aparición de enseres en vía pública y la
presencia de animales en la calle como gallos, es por lo que la Concejal que suscribe formula las
siguientes:

PREGUNTAS

1.¿Es conocedor el Ayuntamiento del estado en que se encuentra la calle de Bhering y el
ámbito de calles adyacentes en materia de falta de limpieza viaria?

2.¿Qué actuaciones en materia de limpieza de vía pública y retirada de enseres realiza
periódicamente el Ayuntamiento en la Calle de Bhering?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: El carrer Behring pertanyent al barri Camí Reial, és un carrer que limita el casc urbà
de la ciutat amb unes parcel·les rústiques i zones pendents d'urbanitzar que s'utilitzen per a
aparcament provisional i rebuig de trastos i estris resultat de la rebusca pels residents i ocupants
dels habitatges i activitats com tallers de vehicles possiblement irregulars que ocupen les plantes
baixes d'alguns edificis.

La neteja viària es veu complicada per la proximitat a les parcel·les d'horta abandonada que
embruten de pols la mateixa, i per les deixalles de ferralla i trastos que cal netejar específicament.

2a: El carrer s'escombra manualment tots els dies de dilluns a dissabte, s'escombra
mecànicament totes les setmanes i es baldeja amb aigua a pressió cada 9 dies laborables com la
resta del barri i districte municipal."
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22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Contenidors de recollida selectiva desbordats de fem en Forn d'Alcedo".

PREGUNTA

"Desde el pasado jueves 22 de marzo los contenedores de Horno de Alcedo han estado
completamente desbordados de basura durante los días de Semana Santa., es por lo que la
Concejala que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.¿Causas de la no retirada de la basura de los contenedores de Horno de Alcedo durante
los días de Semana Santa?

2.¿Qué medidas va a adoptar el Ayuntamiento para que no se vuelva a producir?

3.¿Qué frecuencia de retirada municipal de residuos en los contenedores en Horno de
Alcedo conforme a la planificación establecida en el Servicio?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: En avisos d'incidències al 010 consta una única cridada telefònica el 28 de març
avisant d'un desbordament puntual a l'Av Europa i Ausiàs March que va ser atesa per l'empresa
concessionària del servei de recollida a la zona.

També consta un contenidor per a recollida de vidre ple el 23 de març, incidència que va
ser atesa per l'empresa que recull el vidre a València.

Fora d'aquestes dos incidències puntuals ni en els dies posteriors al 22-març (primer dijous
posterior a la setmana fallera) ni en els dies de Setmana Santa de 2018 s'ha tingut constància
d'especials desbordaments en els contenidors de Forn Alcedo, ni la inspecció municipal ha
detectat cap desbordament significatiu.

El servei es va realitzar amb normalitat i els pesatges dels camions de recollida d'aquesta
setmana santa comparats amb les d'anys anteriors així ho confirmen.

En qualsevol cas es poden produir dipòsits puntuals de trastos i runes al costat dels
contenidors sense avís a l'010, que són recollits pels serveis de recollida de trastos i mobles, així
com pels serveis de recollida d'excessos avisats pels mateixos camions de recollida normal de
contenidors.
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2a: No obstant no tindre constància de ningun problema significatiu de recollida, amb
caràcter general a tota la ciutat s'estudiarà habilitar inspecció municipal amb motiu de festius
consecutius o pròxims com es el cas de Setmana Santa, dies 6 i 8 de desembre, dies 9 i 12
d'octubre.

3a: La freqüència de recollida dels residus urbans no selectius en Forn d'Alcedo és
l'habitual i normal de tota la ciutat, és a dir, tots els dies de la setmana excepte diumenges i
festius entre setmana.

La freqüència de recollida dels residus selectius de paper i envasos lleugers es en dies
alterns excepte diumenges, com en la resta de la ciutat." 

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000030-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Neteja de séquies en la Punta i Font d'En Corts".

PREGUNTA

"Las acequias que discurren por el ámbito del Poble de la Punta y Font d'En Corts
continúan en un deficiente estado de limpieza, varias de ellas con abundante suciedad,
invadadidas por cañas y residuos, lo que dificulta el normal y adecuado discurrir de sus aguas, la
concejala que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.¿Tiene previsto el Gobierno Municipal proceder a la limpieza urgente de las referidas
acequias en el ámbito de la Punta y Font d'en Corts?

2.En caso afirmativo, ¿Plazo de ejecución?¿Existe alguna planificación de limpieza al
respecto?"

RESPOSTA

Sr. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral d'Aigua

"Si, d'aquelles que ho precisen, i no sols de què pertanyen al Poble de La Punta i Font en
Corts, sinó també de les de la resta del sistema que formen la xarxa de Franques i Marjals en els
Poblats del Nord: Carpesa, Poble Nou, Casas de Barcena, Massarrojos, Benifaraig, Borbotó,
Mahuella, Teuladella, etc., així com les de la zona Sud que discorren pels àmbits territorials de
Forn d'Alcedo, Castellar – Oliveral, Pinedo, Font de Sant Lluís, etc., que formen en el seu
conjunt la xarxa de séquies municipals denominades Francs, Marjals i Extremals, del
manteniment i de la qual neteja s'encarrega històricament este Ajuntament, per al que disposa
d'una contracta que, periòdicament, de manera rotatòria i en funció de necessitats, algunes amb
caràcter d'urgència, distribuïx els seus efectius de la manera més racional possible.
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La planificació prevista contempla actualment actuacions en les séquies següents:

En la zona del Poble de la Punta i Font d'Encorts:

Comunet del Fiscal

Entrada Pedrós

Séquia Comú de Momperot

Entrada Savater

Reg de la Font d'Encorts

Séquia de Fabiana

Séquia Pont de l'Anguila

Séquia Entrada Antequera

Altres actuacions en la resta de la xarxa de Franques i Marjals:

Escorredor del Torrumbo

Séquia de Anouers

Séquia de Gabia, zona de Horno de Alcedo

Séquia de Gabia, tramo final en Castellar – Oliveral

Séquia del Pi

Séquia de la Font del Palmaret.

I totes aquelles la urgència de les quals ho requerisca.

Estes actuacions podran veure's condicionades pel dret de propietat per al que s'aconseguix
autorització dels respectius propietaris dels terrenys confrontants i el respecte als cultius existents
que també condicionen els períodes i terminis d'execució."

I, com no hi ha més assumptes a tractar, a les deu hores i trenta-cinc minuts, la Presidència
alça la sessió, de la que s'estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo, el Secretari,
certifique.


